
 
 20190211 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK  
 
 
  
 
 
§124  
Närvarande: Henrik Jowilin, Petter Hörberg, Niklas Hallgren, Martin Lidberg 
 
§ 125 Mötet öppnades av ordförande  
§ 126 Val av sekreterare: Styrelsen valde Martin Lidberg till sekreterare  
§ 127 Val av justerare: Styrelsen valde Niklas och Petter till justeringsmän  
§ 128 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen  
§ 129 Valberedningsarbetet: Arbete sker i en separat lista 
De som är klara som nya ledamöter är Jessica Enholm, Jan Peterson, Magnus Johansson, Gustav Stiberg, Stefan 
Jordison, Niklas Hallgren! 
§ 130 Föregående protokoll: Föregående protokoll lades till handlingarna 
 
§ 131 Grenledarrapport:   
 
• Fotboll Seniorer: Bra uppslutning, 22 personer på senaste träningen. Ev ny A-lagstränare på ingång.  

• Innebandy senior: Förlorade senast, Uppåtgående trend trots förluster senaste matcherna. En bra stämning i 
laget. 

• P07/08: Tränar fotboll inomhus 1gng/vecka, anmälda till seriespel. 17 aktiva. 

• F09/10: Sammandrag 3/2 -19. Lyckat event där alla hade roligt, Stik ställde upp med två lag. Anmälda för 
seriespel i fotboll. 

• P/F 11: Idrottslek, fotboll och innebandy, lite för få nu på vintern. Anmält två lag till poolspel. Kommer att 
arrangera EP-Cupen i augusti för pojkar -11. 

• P/F 12/13: Idrottslek, Petter Hörberg ersätter Henry Petersén som ledare. Bra uppslutning. 

• P/F 14: Idrottslek, utökat med nya ledare. Peter Berglund och Maria Häll. 

• Innebandy motion: Många från Innebandy Senior-laget. Närvaro förs på laget.se, för att se vilka som skall 
faktureras aktiviteten samt som underlag för LOK-stöd. 

• Seniorgymnastik: Sista året Elsie ställer upp som ledare. Risk att aktiviteten läggs ned eftersom ingen ny 
ledare finns i dagsläget. Styrelsen planerar någon form av avtackning vid det sista tillfället. 

• Innebandy damlag: 8-10 stycken som tränar, ambitionen att anmäla ett lag till seriespel lagd på is just nu. 
 
§132 Uppföljning/rapport grupper  
a) Sponsorgrupp: Ny sponsor, Conny Landström bygg, Skylten vid matchklockan fulltecknad.    
b) Cafeteriagrupp: Vi saknar en rutin för självbetjäning. Vi saknar en grupp som sköter cafeterian. 
c) Hemsida/sociala medier:  Inget att rapportera. 
d) Ungdomsgården: Nytt schema framtaget av Henrik. 20-tal ungdomar senast. Henrik och Anna åker till 
Enköping för ett möte med kommunen i Mars angående ungdomsgårdsverksamheten. 
§ 133 Ekonomirapport:  Ingen ekonomirapport eftersom Anna inte närvarade på mötet. 
 
  
§ 134 Genomgång information mail brev mm: Inget att rapportera. 
 
 
 



§ 135 Uppföljning /Information  
 
Beslut om att förlägga årsmötet 17/3 -2019 klockan 13.00 togs. 
 
§ 136 Budget 
 
Martin och Niklas tar tag i medlemsfaktureringen och ser till att medlemsavgifter skickas ut. Förslag till ny 
budget för 2019 togs fram.  
 
Bättre uppföljning på skickade fakturor, dessa ska betalas.  Martin och Niklas tar fram en åtgärdsplan. 
 
 
§136 Övriga frågor  
 
 
§137 Boka och planera nästa möte:  
 
Nästa möte Måndag 4:e Mars kl.19.00. Kallelse skickas via laget.se- samtliga skall besvara ja eller nej i god tid 
innan mötet.  
 
§138 Mötet avslutades av ordförande  
 
 
_____________________________________ ___________________________________  
Henrik Jowilin, ordförande                                   Petter Hörberg, justeringsman 
 
 
 
___________________________________ ___________________________________  

Martin Lidberg Sekreterare                               Niklas Hallgren, justeringsman 


